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Byggesagen 
Det kræver konstant opmærksomhed at følge op på byggeriet. Vi har 3 byggeområder. 
Helhedsrenoveringen, EAT-boden og baderummene. Særligt færdiggørelsen af EAT-boden og 
Idrætssalene trækker i langdrag og der bliver rykket på dette dagligt. 
Helhedsrenoveringen går som den skal. Vi skal have pakket klasseværelserne ned inden 
sommerferien, da den en halvdel af hovedbygningen skal have etablereret ventilationssystemer, når 
der ikke er skoledage. 
 
Trivselsmidler 
Skolen har fået næsten 100.000 til trivselsaktiviteter. Herudaf er der givet ca. 8.500 til elevrådet. 
Vi har aftalt med personalet, at nogle midler gives til fælles indkøb af legeredskaber samt div. spil på 
PLC. Nogle midler gives til særlige indsatser og resten fordeles til de enkelte årgange på baggrund af 
elevantalt. 
 
Ny budgetmodel 
Skolerne har fået en ny budgetmodel. Vi får ikke længere penge pr. elev, men pr. klasse. Derudover 
gives der penge pr. elev fra 22 elever i en klasse og op til 28 elever. Beløbet varierer alt efter elevens 
alder. Den nye budgetmodel tildeler midler svarende til en lektion – en lærer/pædagog.  
Man beregner skolernes tildeling pr. 5. september som det også eer tilfældet nu. 
 
Fritagelse for udvalgte elevplaner 
Skolebestyrelsen har givet tilladelse til, at de fag, der ikke har været muligt at undervise fuldt ud i, 
kan lærerne fritages at lave elevplaner i. 
Vi skal senere foretage en vurdering af elevernes kompetencer og derfra lave forskellige 
kompenserende tiltag indenfor de muligheder, vi har. 
 
Genåbning for alle elever fra torsdag d. 6. maj 
Sent i går aftes blev det politisk besluttet, at alle elever fra torsdag kan møde op på skolen fysisk. Det 
glæder vi os til. Det er med kort frist, men vi er sikre på, at det nok skal lykkes lærerne at lave god 
fysisk undervisning. 
 
 


